
 

 

SPØRGSMÅL NR.  S 709 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE 

DEN 8. FEBRUAR 2017 

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren  

Dato: 3. februar 2017 

Stillet af: 

 

Rasmus Prehn (S) 

Mener ministeren, at der er behov for at gennemføre politiske initiativer, der 

kan sætte gang i salget af elbiler i lyset af, at der i januar 2017 kun blev solgt 

5 elbiler, hvoraf ingen blev solgt til privatbilister, jf. DR’s artikel »Kun fem 

elbiler solgt i år: Partier efterlyser øget støtte« fra den 3. februar 2017? 

(Spm. nr. S 709). 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet  

Den 3. februar 2017 

 

Lovsekretariatet 
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